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Napirend: 

1. Rendőrségi közbiztonsági konzultációs fórum 

2. Beszámoló a 2015. évi tevékenységről 

3. 2016. évi tervek, elképzelések 

4. Kérdések, észrevételek 

 

 

Hebling Zsolt polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 fő 

Képviselő-testületi tag közül 6 fő megjelent,( Dr Bókáné Katona Tímea  nem tud a 

közmeghallgatáson részt venni) az ülés határozatképes, az ülést megnyitja. 

 

Hebling Zsolt polgármester javaslatot tesz az ülés napirendjére az írásban is 

megküldött szempontok alapján. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja az alábbi határozatot: 

Napirend: 

 

1. Rendőrségi közbiztonsági konzultációs fórum 

2. Beszámoló a 2015. évi tevékenységről 

3. 2016. évi tervek, elképzelések 

4. Kérdések, észrevételek 

 

      64/2016(III.10.) önkormányzati határozat 

Alsóörs Község Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak 

szerint állapítja meg: 

Napirend: 

1. Rendőrségi közbiztonsági konzultációs fórum 

2. Beszámoló a 2015. évi tevékenységről 

3. 2016. évi tervek, elképzelések 

4. Kérdések, észrevételek 

 

Felelős: Hebling Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 
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1.Rendőrségi közbiztonsági konzultációs fórum 

 

Jánka István címzetes zászlós :Csopak község körzeti megbízottja a balatonfüredi 

Rendőrkapitányság képviseletében 

Kéri a lakosságot, hogy a közbiztonsággal kapcsolatos kérdéseiket tegyék fel. Bízik 

benne, hogy Alsóörsön továbbra is  jó lesz a közbiztonság. Fontosnak tartja a gyakori 

járőr-szolgálatot, amely növeli a lakosság biztonságérzetét.  

Németh György: A Vadtelepen lakik, a kijárat a 71 számú főútra  nagyon veszélyes, 

mert nincs kitéve előzni tilos tábla  és az autók nagy sebességgel haladnak, kanyar 

és bukkanó is van. Egyetlen tábla van, „ lakó, pihenő övezet”, de ezt senki nem veszi 

figyelembe  ha lenne egy sebességkorlátozó vagy előzni tilos tábla, esetleg egy 

záróvonal már az is segítene. 

Jánka István címzetes  zászlós: a jelzőtáblák kihelyezése és az utak 

sebességkorlátozása a  Közút kezelő feladata. A rendőrségnek annyi szerepe lehet 

ezzel kapcsolatban, hogy gyakoribb közlekedésbiztonsági ellenőrzést hajt végre. 

Trafipaxokat helyez el az útszakaszon. 

Gaál Dezső képviselő: 2014-ben pályázati forrásból kihelyezett az Önkormányzat 

egy sebesség figyelemfelhívó táblát, de ezt  sajnos eltulajdonították.  Az 

Önkormányzat részéről is ismert a probléma, azon vannak, hogy mihamarabb 

megoldódjon. 

Jánka István címzetes zászlós megígéri,hogy a rendőrség mindenképpen partner 

lesz az Önkormányzat és a lakosság részére is. 

 Dr Majoros Péter: A kikötőtől a sorompó  után,  legalább a nyári szezonba,  legyen 

közlekedési lámpa és ezt a rendőrség is támogassa. 

Jánka István címzetes zászlós: Természetesen minden közlekedési biztonságot 

szolgáló kezdeményezést a rendőrség támogat, mert az ő érdekük is, hogy minél 

kevesebb baleset történjen  

Farkas István: A Római úton, mivel nincs kerítés a szomszédok között, a vadak sok 

kárt tesznek a kertekben. Kéri a  rendőrséget, mivel fegyverrel rendelkezik, segítsen 

a vadak ellen. Az éjszakai utazás ezen az útszakaszon nagyon veszélyes. 

Jánka István címzetes zászlós: köszöni az észrevételt , de ő személyesen ezt nem 

tapasztalta, abban tud segíteni,hogy jelzi a hivatásos vadász felé ezt az észrevételt, 

mert az ő hatáskörébe tartozik. 
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Fegyvert, csak közvetlen életveszély alkalmával használhatnak. Ilyen jellegű 

bejelentés nem volt még a környékről. Azt ígéri, hogy jelzi a problémát az 

illetékeseknek, akik a jogszabály keretein belül segítenek a probléma megoldásában. 

Farkas István: Már jelezte a problémát a Vadásztársaságnak, de azt válaszolták, 

hogy a magánterületet a tulajdonosnak kell megvédeni, építsen a területén kerítést, 

de erre nem hajlandó. 

Jánka István címzetes zászló  A Vadásztársaság tanácsát érdemes megfogadni, 

mert ez nem a rendőrség hatásköre. 

Tóth Zoltán:  Az Endrődi utcán sok a gyorshajtó és az Óvoda közből sokan tolatva 

hajtanak ki pedig az egyirányú utca. 

Jánka István címzetes zászlós: Meg fogják vizsgálni, hogy a településen 

sebességellenőrzésre hogyan kerülhet sor és ezt egyeztetik az önkormányzattal is. 

Több rendőri jelenlétet ígér az Endrődi utcában. 

Tóth Zoltán: ameddig a rendőrök jelen vannak, nincs is ilyen probléma, de amint 

elmennek újra nagyobb sebességgel közlekednek az autósok. 

Jánka István címzetes zászlós:  Ha ez így van, akkor keresnek erre is megoldást. 

Báró Béla jegyző: A településen 23 db térfigyelő kamera működik. Többek között az 

Óvoda közben is, a felvételek a rendőrség számára hozzáférhetőek. Kérdezi, hogy 

van-e lehetőség utólag megbüntetni a szabálysértőket.  

Jánka István címzetes zászlós: természetesen van. A jogszabály megkülönbözteti 

a szabálysértéseket és a jogsértéseket. A szankcionálási lehetőségek között van 

különbség, mert a szabálysértőt figyelmeztetni is lehet, míg a jogsértőt csak büntetni. 

Minden esetben mérlegelik a jogszabályi lehetőségeket, de a behajtani tilos tábla 

ellenére behajtókat több 10,000,- Ft-os bírsággal is sújthatják. Természetesen a 

rendőrség érdeke az, hogy a közlekedés szabályait betartassa, ezért kénytelen a 

jogszabály adta lehetőségeket alkalmazni. 

A fix trafipaxokkal kapcsolatban szeretné a lakosságot tájékoztatni, hogy amennyiben 

a rendszer élessé válik és minden alkalmazási funkciója működik a nyilvánosságot 2 

héttel előbb tájékoztatni fogják. 

Köszöni a kérdéseket és ha bármi észrevételük van kéri jelezzék Gézárt Viktor 

körzeti megbízott felé.  

 

Hebling Zsolt polgármester megköszöni címzetes zászlós úr a tájékoztatását. 

Eddig is jó volt az együttműködés a rendőrséggel és a jövőben is számít rájuk a 

rendezvények kapcsán is. Itt szeretné megemlíteni, hogy tavaly kapott a polgárőrség 

egy új autót is ,amely hozzájárul a közbiztonság fokozásához. 
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2.Beszámoló a 2015. évi tevékenységről 

Hebling Zsolt polgármester elmondja, hogy az önkormányzat maradéktalanul 

ellátta kötelező és önként vállalt feladatait , működtették  az intézményeket, 

támogatták a rászorultakat, segítették a civil szervezeteket, fejlesztésekre is jutott 

forrás jelentős nagyságrendben.  

- Új önkormányzat épülete, parkoló kialakítása   74.361 eFT 

- Ingatlan vásárlások                        120.991 eFt 

- közbiztonságot növelő kamerák (térfigyelő kamerák) 

- kisteherautó a TEMÜSZ részére 

- Alsóörs,Felsőörs,Veszprém kerékpárút terve elkészült. 

- Endrődi utca járda 

- napelemeket telepítettek óvoda, iskola, művelődési ház részére 

- új bútorok vásárlása (óvoda,iskola,műv.ház,hivatal) 

- hivatali parkoló kialakítása 

 

Beruházások összesen:   227.655 eFt összeg került elköltésre. 

Felújításra összesen:          70.781 eFt összeg került elköltésre. 

  

 

 

 3. 2016. évi tervek 

Hebling Zsolt polgármester ismerteti a 2016. évi terveket az alábbiak szerint: 

 

1. Tervezett önkormányzati fejlesztések   

- 2015.évben rekord nagyságrendű fejlesztésekre került sor, amelyek döntő 
hányadát fenntartható fejlődést megcélozva költötték el: állami forrás 
felhasználásával stratégiai szempontból fontos területeket vásároltak , 
turisztikai jellegű ( pl. szállásférőhely bővítési, strandi ) és hosszú távon 
költség megtakarító beruházásokat végeztek (pl. napelemek telepítése 
valamennyi intézményeknél). 

Jelenleg a tavalyi  kiváló szezon eredményeinek is köszönhetően   85 millió      

nyitó   pénzforrással rendelkeznek, amelyek lehetővé teszik a pályázati önerők 

biztosítását is. 
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- Idén elnyert VIS MAIOR pályázat segítségével biztonságossá teszik a 
Szépkilátó utcát, támfalat építenek ( 18.5 millió Ft értékben). 

- Folytatják a jól bevált rendeletük szerint az út aszfaltozásokat közösen 
ingatlantulajdonosokkal, több építőközösség alakulásának előkészületei 
zajlanak. 

- Folytatják tavaly megkezdett járda megújítási programjukat . 
- Közvilágítást alakítanak ki a Merse park környékén. 
- A település Somlyó erdő felőli kapujánál parkolót , pihenőhelyet alakítanak ki . 
- A temető kerítés befejezése, illetve a Somlyó hegyi kilátó megközelítésének 

temetőt kikerülő megoldása és kitáblázása fontos feladat. 
- Strandi fejlesztések, pl. árnyékolás bővítése. 
- pályázatok függvényében több kidolgozott projekt áll startra készen:    

intézményi: óvodabővítés, sportcsarnok belső felújítása, parkettázás ( TAO 
pályázat ), művelődési ház hőszigetelése. 

Uniós pályázatból szeretnék megvalósítani: Veszprém-Felsőörs-Alsóörs 

kerékpárút megépítését,  Amfiteátrum környékén multifunkcionális látogató 

központ létrehozását, a tavaly megvásárolt ó faluban lévő régi 

épületegyüttesből több funkciós élő tájház kialakítását. Ezek összege 

meghaladja az 1 milliárd Ft-ot. 

2. Magán fejlesztések segítése:  

- Pelso Kemping ( korábbi Európa kemping ) fejlesztésében együttműködés. 
- A Sirály park melletti vitorláskikötők tavasszal elkészülnek ,  fél km új balatoni 

sétány nyílik meg, új hajópénztár, parkolók, szálloda,étterem. 
- A  71.fő út melletti részen kereskedelmi, turisztikai központ előkészületei 

kezdődtek meg. 
- Rendezési terv módosítása révén is egyéb vállalkozások elképzeléseit 

próbálják segíteni. 

  

 4.Kérdések és észrevételek 

 

Antal István: Szóba került a régi kutyaiskola fejlesztése, a Présház utca 

közművesítéséről érdeklődik.  Tavaly 3-szor volt csőtörés és több mint 100 m3 víz 

folyt  el. 

 Pandúr Ferenc:: Akkor van realitása, ha  az ottani fejlesztés elindul, a jelenlegi 

fejlesztési programba még nem került be. Az idei évben olya fejlesztés a DRV 

részéről, amely a lakosságot is érinti nem lesz . 

Báró Béla jegyző: a Képviselő-testület bérbe adta a területet , ahol több beruházást 

tervez a bérlő. Szóba került egy E kút is, aminek forrásából kilehetne alakítani az 

útcsatlakozást is Egy lámpás csomópont létesítése is lehetséges, ahonnan a  

kialakításra kerülő üzletek  megközelíthetők. Tervezik, szolgáltató központ 
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kialakítását. A célok megvalósítása jövő év nyarára várható. A tervek már az idén be 

lesznek adva. 

Ferencsik Éva :A kocsma és a Római út között úgy tervezi az önkormányzat, hogy 

az út és a csapadékelvezetés  is meg lesz oldva? 

Hebling Zsolt polgármester: a csapadékvíz elvezetése a fő cél. 

Ferencsik Éva: Lehetséges-e, hogy a Séd köz burkolata felújításra kerüljön, mert a 

csapadékvíz elvezetése nem megoldott. Jelezte az Önkormányzatnak is. Nem lehet 

bemenni az eltört útgyűrű és az ott parkoló autók miatt. Volna-e megoldás a 

parkolásra, mert nem lehet elférni az úton. 

Ferenczy Gábor alpolgármester: A TEMÜSZ munkatársai voltak kint, ki lesz 

javítva. A szilárd burkolatot a lakókkal közösen, az útépítésről szóló rendelet alapján 

fogják felújítani. A parkolást a közterület felügyelő ellenőrizni fogja. 

Hebling Zsolt polgármester bemutatja Benedek Attila közterület felügyelőt. 

Havadi Endréné: a Nyírfa közben lakik és járda építésről és közvilágításáról 

érdeklődik. 

Hebling Zsolt polgármester: összegyűjtjük a problémákat és egyszerre fogjuk 

megvalósítani. Megoldást keresnek a közvilágításra. 

Pecze Gyuláné kérdezi ,hogy folytatódik-e a temető bekerítése. 

Ferenczy Gábor alpolgármester: Elkezdték a temető kerítés felújítását, a jövő 

héten vagy az után  készen lesz. A kis ajtót is próbáljuk megoldani, hogy csukható 

legyen a vadállatok miatt. 

Csepi Miklós: felajánlotta, hogy a temető melletti útszakaszt kitisztítja, hogy a turista 

forgalom a kilátó felé ne ott bonyolódjon,de ezt nem fogadták el. 

Ferenczy Gábor alpolgármester : Tavaly ősszel ezt megcsinálták már. A turisták 

számára ki lesz táblázva. 

Hebling Zsolt polgármester: nagyon fontos feladat, hogy ki legyenek táblázva a 

turisták számára az elkerülő út.  

Csepi Miklós: Sok közösségi munkát végzett már a településen, ezért nem érti, hogy 

miért nem fogadták el a segítségét. 

Hebling Zsolt polgármester: kérdezi, hogy mikor volt ez a felajánlás, 80-90-es 

években?   

Csepi Miklós: igen már nagyon régen 

Hebling Zsolt polgármester: mi minden ilyen felajánlást szívesen fogadunk. 
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Csaby Lajos A bevásárlóközpont egész éves üzemeltetésű lesz? 

Hebling Zsolt polgármester: Igen, egész éves 

Csepi Miklós:  a József Attila utca  csapadékvíz elvezetéséről érdeklődik.  

Hebling Zsolt polgármester elmondja, hogy a csapadékvíz elvezetésére keresik a 

megoldást, pályázati forrásból is. 

Farkas István: a hegyről lefolyó csapadékvíz tavaly augusztus 17-én 60 cm-es  

magasságban elöntötte a Római úton lévő ingatlanát. Lenne-e lehetősége az út 

szélesítésével egy levezető árok építésére? 

Örömmel tölti el ,hogy végre Alsóörs Balatoni Riviérába bekerült, ezáltal 

látogatottabb lesz mint évekkel ezelőtt. Több pontot tart fontosnak a turisztikai 

növekedést elősegítve, mint például: 

- Az új parkoló kialakítását, amely egyben a református templom parkolója is. 

- Az autóbuszok útvonalát megváltoztatni, a Somlyónál jöjjenek be és az előbb 

említett parkoló mellett legyen kialakítva egy új átkötő útszakasz.   

 

Hebling  Zsolt  polgármester megköszöni az aktív részvételt és  18 óra 55 perckor 

bezárja a Közmeghallgatást. 

 

 

 

 

 

 

 

  


